

Reference number: 1063

Company name: Qwaeid Engineering Consultancy LLC

Abu Dhabi

Date: 13/11/2018

Dear Sir,

الرقم المرجعي: 1063

اسم الشركة: قواعيد للاستشارات الهندسية ذ.م.م

أبوظبي

التاريخ: 13/11/2018

السادة الكرام،

Risk Level Notification to Nominated Entity to comply with Abu Dhabi Occupational Safety and Health Management System Requirements

إخطار بمستوى الخطورة للكيانات المرشحة للإمتثال لمتطلبات نظام إدارة السلامة والصحة المهنية

The Building and Construction Sector Regulatory Authority has completed the Risk Profiling of your company as per the approved criteria and your company has been classified as 'Medium Risk Entity'.

استكملت الجهة التنظيمية لقطاع البناء والإنشاء عملية تصنيف المخاطر لشركتكم وفقاً للمعايير المعتمدة، ولقد تم تصنيفكم "كيان متوسط الخطورة".

As a **Medium Risk Entity** you are required to implement the requirements of Mechanism 5.0 of Abu Dhabi OSHMS Regulatory Framework in compliance with the Abu Dhabi Decree No. (42) of 2009 within 6 months from the official notification date.

وعليه يرجى من سيادتكم تنفيذ المتطلبات المذكورة في الآلية 5.0 في الإطار العام لنظام إدارة السلامة والصحة المهنية لإمارة أبوظبي والتوافق معها امتثالاً لقرار إمارة أبوظبي رقم (42) لسنة 2009 في غضون ستة أشهر من تاريخ الإخطار الرسمي.

Please note that your company's risk classification can be changed at any time, depending upon the nature of projects / activities carried out by your company & according to the outcome of the risk classification review every Three (3) years. This may result in changing your company compliance requirements with Abu Dhabi Occupational Safety and Health System Framework (OSHAD SF).

ملاحظة: يمكن أن يتغير تصنيف شركتكم في أي وقت حسب طبيعة المشروع/ الأنشطة التي تزاولها شركتكم، وبناءً على نتيجة مراجعة تصنيف المخاطر كل ثلاث (3) سنوات مما قد يترتب عليه تغيير في متطلبات الإمتثال للإطار العام لنظام إدارة السلامة والصحة المهنية لإمارة أبوظبي بالنسبة لشركتكم.

Please visit www.oshad.ae to find out more about AD OSHMS (Abu Dhabi Occupational Safety and Health Management System) and Building and Construction Sector OSHMS Requirements. The OSHMS requirements are covered in details in Mechanism 5.0.

يرجى زيارة الموقع التالي: www.oshad.ae للإطلاع على مزيد من المعلومات عن نظام إدارة السلامة والصحة المهنية لإمارة أبوظبي ومتطلبات نظام إدارة السلامة والصحة المهنية لقطاع البناء والإنشاء. حيث توجد معلومات تفصيلية عنها في الآلية 5.0.

For further information, please contact EHS Division, Abu Dhabi City Municipality through its official email address at: hse@adm.abudhabi.ae

لمزيد من الاستفسارات يرجى التواصل مع إدارة البيئة والصحة والسلامة في بلدية مدينة أبوظبي عبر البريد الإلكتروني: hse@adm.abudhabi.ae

Yours Faithfully

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Dr. Huda Khalifa Al Salmi

Division Manager

Environment, Health & Safety